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Hierbij ontvangt u de laatste nieuwsbrief van 

2019 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

  Fractie en Bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel Bestuur 

 

       

         

Woelige tijden en “Zij aan zij”   

Als afdelingsvoorzitter en bestuurslid CDA Brabant heb ik de woelige tijden bij 
het provinciehuis meegemaakt. Bestuursvoorzitter Inge Van Dijk heeft alle 
afdelingsvoorzitters betrokken bij het proces waardoor de afdelingen in staat 
waren mee te praten en hun mening te ventileren over hoe CDA Brabant het 
beste kon acteren in de Brabantse Aanpak Stikstof. Na een ietwat ongelukkige 
beginfase kan ik niet anders dan concluderen dat wij als CDA het maximale 
geprobeerd hebben om een  realistisch verhaal voor onze achterban binnen te 
slepen. Helaas, het mocht niet baten. De coalitiepartijen zaten er anders in 
waardoor er voor de fractie niet anders op zat om te beslissen uit de coalitie te 
stappen. Ik vind het een trieste constatering maar ik kan me er wel bij 
aansluiten. 

Voorafgaand aan het CDA congres van 9 november 2019 kwam het rapport 
“Zij aan zij” naar buiten. Een denktank onder leiding van Leonard Geluk heeft 
een uitgebreide analyse gemaakt van maatschappelijke problemen. En daarbij 
ook een richting gegeven die vanuit het CDA voorgestaan wordt om deze 
problemen aan te pakken. De afgelopen decennia is vooral aandacht uitgegaan 
naar de ontwikkeling van het individu. In de politiek heeft het neo-liberalisme 
hoogtij gevierd. Maar de laatste jaren zien we de schaduwzijde van dit beleid. 
Ondanks de enorme welvaart, neemt de armoede toe in Nederland. De kloof 
tussen rijk en arm groeit. Maar ook eenzaamheid is een probleem. Niet alleen 
voor alleenstaande ouderen. Ook jongeren komen vaak in een isolement. Met 
het rapport “Zij aan zij” worden richtingen aangereikt om weer meer 
verbinding te maken tussen mensen. Het doet een beroep op samen te werken 
in verenigingen of buurten, in bedrijven of instellingen. Je kunt het volledige 
rapport vinden op https://www.cda.nl/zij-aan-zij-192561. Ik wens iedereen 
alvast een gezond en gelukkig 2020. 

 
Peter Ploegaert (email: peter.ploegaert@ziggo.nl ) 
 

CDA Brabant stapt 

uit de coalitie ! 
 
        

 

CDA Brabant uit de coalitie    
 

Op vrijdag 13 december 2019 werd opnieuw in de Provinciale Staten 
gediscussieerd over de Brabantse Aanpak Stikstof (BAS). Het CDA was in 
eerdere debatten kritisch op dit beleid. Niet vanwege het feit dat  
stikstofreductie noodzakelijk is. Wel vanwege de niet goed doordachte  
aanpak richting de agrarische sector. Met name het vasthouden van 
deadlines door het college, zonder daarbij rekening te houden met de 
technische mogelijkheden van onder meer nieuwe stalsystemen, was voor 
de fractie een breekpunt. De fractie verwoordde het aldus:  

“Aanleiding is het debat over de Brabantse Aanpak Stikstof (BAS), met 
maatregelen voor de agrarische sector die de fractie van het CDA Brabant niet 
kan dragen. Zowel in aanloop naar dit debat als tijdens het debat zelf bleek bij 
de voormalige coalitiepartners geen ruimte om het voorgestelde beleid aan te 
passen in een voor de CDA-fractie acceptabele richting. Deze opstelling van 
onze voormalige coalitiepartners gaf ons te weinig vertrouwen voor een goede 
samenwerking op andere dossiers in de toekomst. De CDA-fractie betreurt dat 
zij dit besluit heeft moeten nemen en gaat zich beraden op de ontstane 
situatie. Wij zullen ons te allen tijde blijven inzetten voor de inwoners van onze 
provincie.” 
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Op dit moment wordt door gedeputeerde Van der Maat (VVD) nader bezien 
hoe het Brabantse Bestuur verder kan: een minderheidscoalitie of alsnog in 
gesprek met partijen om tot een meerderheidscoalitie te komen. Daarover 
zal in januari 2020 meer duidelijkheid komen. 

 
Ankie de Hoon (email: adehoon@psbrabant.nl ) 

 

Actueel uit de  
Raadsvergadering 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 

Actualiteiten uit de Raad  
 
Op de bres voor bestrijding armoede  
 
In de raadsvergadering van 16 december 2019 nam Joke Gelderblom het 
woord tijdens het Vragenuur. Zij sprak haar teleurstelling uit over het uitstel 
van de regionale armoedenota. Deze is doorgeschoven naar mei 2020 en 
wordt eerst met de D6 gemeenten (Rucphen, Halderberge, Roosendaal, 
Moerdijk, Zundert en Etten-Leur) besproken. Kritiek richtte zich met name op 
het feit dat het te lang duurt voordat het armoedebeleid wordt opgesteld. 
Verder sprak het CDA haar teleurstelling uit over het feit dat de Cliëntenraad 
niet aan de voorkant bij het uitwerken van dit beleid betrokken wordt. Ook is 
niet duidelijk of andere instanties en inwoners in voldoende mate 
geconsulteerd worden. Wethouder Frank Vrolijk zegde toe te bezien in 
hoeverre de Cliëntenraad aan de voorkant van het proces was betrokken en hij 
zal de Raad daarover informeren. Tevens is er een afspraak gemaakt tussen 
de wethouder en Joke om aantal onderdelen van het armoedebeleid verder te 
bespreken. 
 
Joke Gelderblom (email: joke.gelderblom@kpnmail.nl ) 
 
Vaststellen geurverordening uitgesteld 
 
In de Raadscyclus van december 2019 is uitgebreid gesproken over het 
voorstel om voor Schoenmakershoek Oost een geurverordening vast te stellen. 

Met deze geurverordening wordt het mogelijk een deel van de nog braak 
liggende delen van Schoenmakershoek te bebouwen. In de behandeling van 
dit voorstel is naast geuroverlast door het CDA ook aandacht gevraagd voor de 
gezondheidsaspecten. Uit een rapportage van de GGD bleek dat deze aspecten 
in voldoende mate zijn geborgd. Tegelijkertijd is van belang dat ook rekening 
gehouden wordt met de belangen van de betrokken agrarische ondernemer. 
Richard Weijers vroeg de gemeente om meer tijd te nemen om gesprekken 
met de agrarische ondernemer te kunnen voeren over wat zij in de nabije 
toekomst voor plannen hebben. Nu er vanuit de externe accountant is 
aangegeven dat er geen druk op korte termijn is over afboeking van 
gemeentelijke grondwaarden, heeft de Raad op voorstel van het CDA besloten 
een besluit over de geurverordening uit te stellen tot april 2020. 
 
Richard Weijers (email: richard@richardweijers.nl ) 
 
Fase 2 projecten: sneller en concreter 
Bij de behandeling van de kadernota in juni 2019 is aangekondigd dat de 
gemeente een aantal projecten zal opstarten met partners met als doel te 
komen tot een effectieve en efficiënte besteding van publieke middelen met 
behoud van het huidige voorzieningen niveau. In de Raad van december 2019 
werd een procesvoorstel gepresenteerd hoe het college deze zogenaamde 
“fase 2”-projecten wil oppakken. De CDA fractie vond deze aanpak nogal vaag. 
Het college werd gevraagd sneller stappen te zetten en concreet aan te geven 
wat er opgeleverd wordt. In antwoord gaf wethouder Ger de Weert aan dat er 
reeds vergaande gesprekken lopen met  de scoutingverenigingen en Jeugdland 
over hun accomodaties. De verwachting is dat in het tweede kwartaal van 
2020 een voorstel naar de Raad kan worden gebracht. Naast accommodaties is 
een tweede groot project de aanpak van voorzieningen rondom Welzijn in 
Etten-Leur. Dit traject wordt begeleid door wethouder Frank Vrolijk. De fractie 
zal de voortgang blijven monitoren. 
 
Ronnie Buiks (email: ronnie.pol@outlook.com ) 

 

Burgerraadsleden 
gezocht  
     

CDA fractie zoekt burgerraadsleden  
 
Op 20 december 2019 heeft Janneau Meijer afscheid genomen als 
burgerraadslid van de fractie. Janneau is gevraagd om toe te treden als 
burgerlid bij de CDA fractie in Waterschap Brabantse Delta. Aangezien Janneau 
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tijdens de afgelopen verkiezingen in 2019 voor het Waterschap op plaats 8 
stond, heeft hij de voorkeur uitgesproken hierin verder te willen gaan. De 
fractie en bestuur hebben Janneau bedankt voor zijn inzet de afgelopen jaren 
en wensen hem veel succes in zijn nieuwe rol. 

 
Het CDA heeft de mogelijkheid om drie burgerraadsleden te benoemen in de 
fractie. Op dit moment zijn er dus drie plaatsen beschikbaar. Om die reden een 
oproep aan alle leden om te bezien of er in de directe omgeving mensen zijn, 
die mogelijk belangstelling  hebben voor het CDA en de lokale politiek. Neem 
in dat geval contact op met de fractiesecretaris, Kitty Hoevenberg. 
 
Kitty Hoevenberg (email: kitty.hoevenberg@gmail.com ) 
 
 
 

Fijne Feestdagen 
 

 
 

Duurzame “Fijne Feestdagen” actie   
 
 
Fractie en bestuur wensen ook dit jaar weer alle leden en inwoners van Etten-
Leur fijne feestdagen. Maar dit jaar was er toch behoefte om dat anders vorm 
te geven. Niet door een advertentie in De Bode of middels het versturen van 
kaarten. Maar het idee werd geopperd om doeken te laten maken, die we de 
komende jaren kunnen hergebruiken. 
 
Jürgen van Hulst ging vervolgens op zoek naar een ontwerper. En hij vond die 
in de persoon van Laura Nooijens. Zij heeft een mooi ontwerp gemaakt. 
Dankjewel Laura ! 
 
Vervolgens is gezocht naar markante punten op de aanrijdroutes van Etten-
Leur en mede dankzij de steun van enkele CDA leden en sympathisanten 
hebben we op 5 lokaties de doeken kunnen plaatsen. 
 
Op vrijdag 3 januari 2020 worden de doeken weer opgehaald. Jürgen heeft 
graag ondersteuning. Dus aarzel niet om je op te geven bij Jürgen van Hulst. 
 
 
Jürgen van Hulst ( email: jurgen.vanhulst@saint-gobain.com ) 
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